
06 września br. weszła w życie nowelizacja ustawy śmieciowej. Sejm  

wprowadził zróżnicowanie stawek opłat za śmieci posegregowane  

i niesegregowane „Jeżeli właściciele nieruchomości nie wypełnią obowiązku 

zbierania odpadów komunalnych w sposób selektywny zapłacą podwyższoną 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi nie niższą niż dwukrotność 

i nie wyższą niż czterokrotność stawki ustalonej dla nieruchomości segregującej 

śmieci”. 

Wyższe opłaty według posłów mają przyczynić się do zmiany nawyków 

oraz zmotywować Mieszkańców do segregacji śmieci. 

W budynkach wielorodzinnych posłowie wprowadzili odpowiedzialność 

zbiorową, czyli jeżeli tylko jeden Mieszkaniec, nie będzie segregował śmieci to 

spowoduje to kilkakrotny wzrost opłat dla wszystkich Mieszkańców danego 

budynku.  

Chcąc zminimalizować ewentualne skutki nowelizacji ustawy śmieciowej  

w postać podwyższonych opłat za brak segregacji śmieci będziemy kontynuowali 

dotychczasową politykę informacyjną w tym zakresie.  

Według naszych obserwacji stopień segregacji śmieci jest zdecydowanie 

wyższy w budynkach, w których nie występują leje zsypowe. Chcąc uniknąć 

dodatkowych obciążeń Mieszkańców i ułatwić segregację śmieci wprowadzimy 

do planów remontowych budynków propozycje wyłączenia z użytkowania 

zsypów na śmieci. O dodatkowych korzyściach z wyłączenia z użytkowania 

zsypów na śmieci informowaliśmy Państwa w Informatorze z maja br.  

na stronie 7. 

Zachęcamy również samych Mieszkańców do składania wniosków  

o wyłączenie z użytkowania lei zsypowych. Wnioski z budynków mieszkalnych 

jednoklatkowych będą realizowane priorytetowo.  

Szanowni Mieszkańcy, to ile będziemy płacić za wywóz śmieci zależy 

teraz wyłącznie od nas samych.  


